
 
 

RADA POWIATU 

W KĘTRZYNIE 

 

… - PROJEKT - 

 

Protokół  
ze wspólnego posiedzenia Komisji stałych  

Rady Powiatu w Kętrzynie 

z dnia 5 października 2016 r., godz. 13.15 

 
Ad. pkt 1 

Otwarcie posiedzenia 
 

Obecni, zgodnie z załączoną listą obecności, stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu, 

nieobecni: Michał Kochanowski i Zbigniew Olenkowicz. Wspólne posiedzenie Komisji 

Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli oraz Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Powiatu w Kętrzynie prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu, Promocji, 

Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Sławomir Jarosik wspólnie  

z Przewodniczącymi dwóch pozostałych Komisji. 

 

 

Ad. pkt. 2 

Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia 
 

 Przewodniczący Sławomir Jarosik powitał wszystkich zebranych. Każdy  

z Przewodniczących Komisji stwierdził prawomocność obrad w swojej komisji. Następnie  

Przewodniczący Sławomir Jarosik przedstawił zaproponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na XXXVIII 

sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu w dniu 5 października 2016 roku w sprawach: 

a) uzupełnienia składu osobowego Zarządu Powiatu w Kętrzynie; 

b) zmiany Uchwały Nr XXI/191/2015 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 

2015r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu  

Kętrzyńskiego na lata 2016-2031; 

c) zmian w budżecie powiatu na rok 2016. 

4. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski.  

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Porządek został przyjęty bez uwag. 

 

 

Ad. pkt 3 

Zaopiniowanie projektów uchwał 

 

Następnie komisje stałe przeszły do realizacji kolejnego punktu obrad, a mianowicie 

zaopiniowania projektów uchwał, które będą przedmiotem obrad sesji Rady Powiatu w dniu  

5 października 2016 r. w następujących sprawach: 



a) uzupełnienia składu osobowego Zarządu Powiatu w Kętrzynie – z uwagi na fakt, iż 

uchwała jest personalna, nie wymaga opinii Komisji.  

 

b) zmiany Uchwały Nr XXI/191/2015 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 

2015r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na lata 2016-2031 – projekt uchwały przedstawił zastępca Skarbnika 

Powiatu Bogusław Lichocki. Uzasadnienie do projektu uchwały stanowi zał. nr 2 do 

protokołu.  
Radny Andrzej Sobczak zapytał o to gdzie będzie się znajdował Dom Dzienny Senior 

– WIGOR, ile osób będzie mogło do niego uczęszczać i czy zostało zrobione 

rozeznanie.  

 Wicestarosta poinformował, że z uwagi na to, że dotacja wynosi tylko 180 000 

zł, do tego wkład własny w wysokości 72 000 zł, jest propozycja, aby Dom mieścił się 

w budynku na ul. Łukasińskiego przy szkole w Reszlu. Dodał, że remonty w 

budynkach na ulicach: Sikorskiego w Kętrznie i Krasickiego w Reszlu wymagają 

większych nakładów finansowych. Wicestarosta poinformował, że proponowany 

budynek obecnie stoi nieogrzewany. Gabaryty budynku umożliwiają przyjęcie 30 

uczestników. Natomiast odnośnie rozeznania Wicestarosta powiedział, że z raportu 

przygotowanego przez zespól dotyczący szeroko pojętej opieki społecznej, 

długoterminowej, senioralnej wynika, że dom dziennego pobytu w powiecie 

kętrzyńskim jest potrzebny. Ramy funkcjonowania Domu są otwarte, zależy to od 

potrzeb uczestników.  

 Radna Stefania Siewruk-Welens na wstępnie powiedział, że któryś już raz 

środki potrzebne na inwestycje są przesuwane z dotacji dla TWP. Następnie zapytała 

skąd te środki się biorą. Pan Bogusław Lichocki poinformował, że projekt uchwały 

budżetu jest przygotowywany na podstawie wniosków, które poszczególne jednostki i 

szkoły składają do 30 września roku poprzedniego. Szkoły składają wnioski zgodnie z 

przewidywany stanem uczniów. Natomiast w trakcie roku co miesiąc szkoły składają 

informacje korygujące w oparciu o ilość uczniów. Środki finansowe dla TWP to 

subwencja oświatowa. Jeśli w ciągu roku uczniów jest mniej, niż zakładano przy 

projektowaniu budżetu, wtedy środki finansowe zostają i jest możliwość przesunięcia 

ich na innych cel.  

 Radna Aneta Janczuk odniosła się do decyzji Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego dotyczącej zmniejszenia dla powiatu dotacji celowej przeznaczonej na 

opłacenie składek ubezpieczenia zdrowotnego. Zapytała z czego to wynika. Pan 

Bogusław Lichocki poinformował, że na prośbę Urzędu Wojewódzkiego powiat 

składał zapotrzebowania i przewidywania na ten cel. Następnie Urząd Wojewódzki 

zweryfikował wykonanie za poprzednie miesiące oraz prognozy na IV kwartał. 

Następnie poinformował, że pomniejszone środki w zupełności wystarczą.  

 Przewodniczący Sławomir Jarosik zapytał czy jest przygotowany plan 

finansowy funkcjonowania Domu Dziennego Senior – WIGOR. Wicestarosta 

poinformował, że plan finansowy jest do wglądu. Na dzień dzisiejszy jest to 

skalkulowane na 360 000 zł, z czego 1/3 od stycznia 2017 r. powiat będzie mógł 

pozyskać z Ministerstwa Pracy, jak Dom zacznie funkcjonować. Ponadto Dom będzie 

w strukturze Domu Pomocy Społecznej, aby nie tworzyć dodatkowych dyrektorskich 

stanowiskach i kolejnej jednostki. Dodał, że w założeniach programu jest, że na 15 

uczestników potrzebny jest 1 animator, tak więc Wicestarosta nie przewiduje, aby 

więcej niż 3 osoby funkcjonowały w Domu. Dodał, że powiat będzie się również 

opierał na umowach zlecenie. Założenia projektu są takie, że dom musi funkcjonować 

co najmniej 3 lata. 



 Radna Stefania Siewruk-Welens zapytała o mieszkanie, które ma być 

remontowane ze środków powiatu. Starosta powiedział, że jest to efekt długiego 

procesu przeniesienia Pana Jankielewicza z mieszkania mieszczącego się w budynku 

przy ul. Sikorskiego po SOS-W w Kętrzynie. W tej sprawie podpisane jest 

porozumienie. Starosta poinformował, że budynek ten jest przeznaczony jest do 

sprzedaży, tak więc nie powinien być obciążony mieszkańcami. W związku  

z powyższym Pan Jankielewicz ma się przenieść do mieszkania w internacie 

Powiatowego Centrum Edukacyjnego w Kętrzynie. Jednak najpierw mieszkanie to 

musi być odpowiednio przystosowane i wyremontowane. Radna Stefania Siewruk-

Welens zapytała czy mieszkanie, w którym obecnie znajduje się Pan Jankielewicz jest 

własnościowe. Starosta powiedział, że nie jest to mieszkanie własnościowe. Dodał, że 

takie rozwiązanie zaproponowali prawnicy.  

 

Następnie Starosta Ryszard Niedziółka odczytał autopoprawkę Zarządu 

Powiatu w Kętrzynie do projektu uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXI/191/2015 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 

2015r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na lata 2016-2031 oraz autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie do 

projektu uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2016. (zał. nr 3 i 4) 

 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionych autopoprawek.  

  

Radny Zbigniew Homza zapytał czy mieszkanie, które obecnie należy do Pana 

Jankielewicz, jest mieszkaniem służbowym. W toku dyskusji Starosta wyjaśnił, że 

sprawa wygląda w ten sposób, że Pan Jankiewicz ma prawo do tego mieszkania, tak 

więc aby mógł się z niego zrezygnować, powiat musiał zaproponować mu inne 

mieszkanie. Natomiast pomieszczenie w internacie na chwilę obecną nie jest 

przystosowane do samodzielnego zamieszkania, gdyż nie ma w nim przedpokoju, 

łazienki i kuchni.  

 

Przewodniczący Sławomir Jarosik poddał pod głosowanie autopoprawki 

przedstawione przez Starostę.  

 

Komisja Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie głosami 3 „za” i 3 „przeciw” 

negatywnie zaopiniowała autopoprawki. Głos Przewodniczącej Komisji był „przeciw”. 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu  

w Kętrzynie głosami 3 „za” i 4 „przeciw” negatywnie zaopiniowała autopoprawki.  

 

Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie głosami 6 „za” 2 „przeciw” i 1 „wstrzymującym 

się” pozytywnie zaopiniowała autopoprawki.  

 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Sławomir Jarosik poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/191/2015 Rady Powiatu w Kętrzynie  

z dnia 30 grudnia 2015r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2016-2031. 

 



Komisja Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie głosami 3 „za” i 3 „przeciw” 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głos Przewodniczącej Komisji był 

„przeciw”. 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu  

w Kętrzynie głosami 3 „za” i 4 „przeciw” negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie głosami 6 „za” i 3 „przeciw” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

c) zmian w budżecie powiatu na rok 2016 

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Jarosik poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2016. 

 

Komisja Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie głosami 3 „za” i 3 „przeciw” 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głos Przewodniczącej Komisji był 

„przeciw”. 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu  

w Kętrzynie głosami 3 „za” i 4 „przeciw” negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Komisja Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie głosami 6 „za” i 3 „przeciw” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. pkt. 4 

Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski 
 

  Nikt nie zgłosił spraw różnych, zapytań ani wolnych wniosków. 

 

Ad. pkt. 5  

Zamknięcie posiedzenia 
 

 Wobec wyczerpania porządku posiedzenie wspólne Komisji Budżetu, Promocji, 

Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej, Bezpieczeństwa Obywateli oraz Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu  

w Kętrzynie zostało zakończone o godzinie 13.55. 

 

 
 

                                                                

 

PRZEWODNICZĄCY 
Komisji Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Powiatu w Kętrzynie 
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PRZEWODNICZĄCA 
Komisji Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie 
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PRZEWODNICZĄCY 
Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej  

i Bezpieczeństwa Obywateli 
Rady Powiatu w Kętrzynie 

 

Zbigniew Mirosław Homza  
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